

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Michael Zimani.

Zimani, Michael

Halle (Saale), 15.02.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210853](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210853)

Michael Zimani Vngarus

(annorum circiter xxvi.) Dobrona
Comitatus Zolienfis oppido natus,
Patre Matthia Zimani, matre Iuditha
Fusko, primum in Schola Patria elementis
literarum imbutus, tandem Schemnitzium
Parentum cura, deductus est; unde, Triennio
exacto, Neosolium se contulit: ubi Prae-
ceptores satis fideles nactus, usq; ad
annum 1707 mansit, ac in humanioribus
se se exercuit. Cum vero in motibus Ra-
koczianis liberum Religionis exerci-
tium fuisset concessum, Cossonzium
Comitatus Neogradensis oppidum pro Recto-
re Ao 1707. evocatus, quo in loco tamen
simul, ob defectum Pastoris, labores sacros,
in se suscipere coactus est, quibus forendis,
cum se imparem deprehendisset, constituit
apud animum, ad studia, porro exalenda
redire, quod, ut maiorem cum fructu fieret,
usu nonnullorum Amicorum ac Praceptorum
Halam adiit Ao 1709. d. 23. Febr.
Et tandem solius Patris coelestis cura
ac providentia, consensu ac indulgentia
Summe Ven: Praesid. Francicii mense
ordinaria Ao 1710. d. 23. Jan. ad eum per-
est. Deo, qui auxiliatur mihi, Domino qui
sustinetur, animam et corpus meum, sit causa et gloria.
scrib. Hala d. 15. Febr. 1712